

Møte i Naboutvalget for G-felt

Protokoll fra naboutvalgmøte nr 5/18 for G-felt

Sted: Cecilie

Tidspunkt: 22.08.18

Til stede: Cecilie Klüver, Martin B. Høydal, Hanan Kahero og Lise Tøndel

Ikke til stede: Wenche Rydningen,

Referent: Lise Tøndel

| Sak nr | Saker |
|--------|--|
| 18-16 | Oppsummering av sommerfesten Vellykket sommerfest for tunet. Godt oppmøte. Neste år forsøker vi på en basseturnering. |
| 18-17 | Dyrehold Det er kommet forslag fra annet felt om å modernisere reglene for dyrehold i borettslaget. NU på G-felt stiller seg positiv til at det videre kan arbeides med modernisering av disse reglene. Kanskje kan forslagene settes inn i Rislappen, slik at flere beboere kan kommentere de og komme med forslag/endringer. |
| 18-18 | Avklaring plassering av utelager Nu har diskutert saken, og Lise stiller på møte. |
| 18-19 | Trafikksikkerhet Trafikksikkerhet er et tilbakevendende tema, det kjøres stadig mye og fort inne på feltet. Og all kjøring er vel heller ikke nødvendig. Martin jobber videre med saken, og ser på hvilke tiltak vi kan ta. |
| 18-19 | Evt. Det er kommet ønske om en benk ved parkeringsplassene, en "ventebank" hvor man kan sitte dersom man skal bli hentet. Vi er positive til dette, og sender inn et ønske til borettslaget for å høre om de har en benk til oss. Da vil beboere bli oppfordret til å bruke denne benken, slik at vi unngår ekstra kjøring/henting inne på feltet. Lise sender inn ønske til borettslaget. |